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Referat menighedsrådsmøde  
Onsdag den 11. juni 2025  
 
Til stede:  
Anders Ravn (ARAVN) (referent), Anna Falck Wolff (AFW), Anna Maria Enemark (AME), Annette Enegård 
Thomsen (ANET), Anni Ettrup Christensen (AEC), Ea Dal (EADAL), Elisabeth Arendt (EA), Gaute 
Grimeland (GAG), Jan Brundby (JANB), Jena Madsen (JDM), Katrine Söderberg (KASOD), Kurt Andersen 
(KUAN), Malene Højen Lundqvist (MHLU), Ole Hammer (OH), Stig Skalshøi (STIG), Svend-Erik Reeløv-
Pedersen (SERP), Tinne Christensen (TINNE), Ulla Wilken Kisum-Fevre (UWK)  
 
Afbud:  
Anne Marie Råberg Christensen (AMRC), Elisabeth Arendt (EA) forlod mødet 18.50, Gitte Wallin (GW), 
Hanne Legaard (HALE), Elias la Cour (ELC), Annette Enegård Thomsen (ANET) forlod mødet 19.24, Malene 
Højen Lundqvist (MHLU) forlod mødet 19.50 

  

 Dagsorden  Beslutning 

 Velkomst og sang  
Vi sang ”Danmark nu blunder”, nr. 333 
Højskolesangbogen. 

1.  a. Evt. ændringer til dagsordenen 
b. Godkendelse af budget 2026 
c. Spørgetid for tilhørerne 

 

 a. Punkt 4a flyttes til punkt 2 b. 
b. Tilføjes punkt 3 
c. Ingen tilhører 
 

2.  Økonomi v/ ARAVN 
a. Godkendelse af budget 2026 

 
Annette forlod mødet 

  
a.  Glostrup Sogns Menighedsråd, CVR-nr. 

64925210, Budget 2026, Bidrag budget afleveret 
d. 11-06-2025 15:45 

 
 
 

3.  Sager til drøftelse og beslutning: 
 
  
a. Personalehåndbog 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
b. Kulturfest 100525  
 
Malene forlod mødet 

  
 
 

a. Godkendelse af personalehåndbogen 
udsættes til næste møde. Der 
opfordres til at genbesøge punktet om 
betalte antal fridage for personalet. 
Katrine bad om en beregning for, at 
hvad det vil koste at fastholde 
fridagene.  
Ea spurgte til, hvad de gør i andre 
sogne. Ulla svarede, at vi har spurgt, 
og at der ikke er en fælles aftale i PU-
regi. 

 
b. 
Evaluering: 
Hvad fungerede godt? 



 

2 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
c.  Samarbejde med Glostrup 
Kommunes frivilligkonsulent v/ STIG 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
d.  Tilbud om babysalmesang på engelsk 
v/ STIG 
 
 
 
 
 
 

Anna Maria: 
Kulturfesten bliver bedre for sognet, år for 
år. Foreslog, at Drop in-dåb kunne begynde 
samtidig med de andre aktiviteter. Gaute 
tilsluttede sig. Der var også god 
interaktivitet med borgerne via Anna i 
præstekjole, hvor der blev delt alle 
mannakorn ud. 
Jena foreslog, at popcornuddelingen 
tidsmæssigt, og stedet vurderes. Tinne 
sagde, at der ikke kom børn uden 
voksne/større søskende. Det trækker også 
mennesker til Sognegården. 
Tinne kunne godt ønske sig en større indsats 
på PR-delen fra kommunen. Kommunen 
”kogte” vores input ned til et meget lille 
skriv. Ros til beach-flag. 
Også succes med kirkegårdsvandring. 
Gode forslag/evaluering sendes til Tinne. 
Katrine foreslog, at vi også har Drop i- 
vielse. 
 
Vi kan også være til stede til Skt. Hans-aften 
og street-festivalen.  
 
c. 
Jonas har på møde ultimo marts drøftet 
mulige samarbejdsprojekter, fx: 

• Madlavning for ”mandegruppe”, 
udsatte borgere med efterfølgende 
andagt 

• Kreativt Værksted (meget bredt) for 
unge 12-20 år 

MR bedes drøftes et evt. kommende 
samarbejde med Glostrup Kommune. 
Der er aftalt møde 190625 ca. kl. 10.15 med 
frivilligkonsulenten fra Glostrup Kommune, 
flere fra MR kan overveje at deltage i dette 
møde. Tinne og Anna Wolff deltager. 
d. 
Sarah Greenhow (SAMA) har undervist i 
babysalmesang i Glostrup Sogn i efteråret 
2023 og har tidligere foreslået et 
engelsksproget forløb for at tiltrække nye 
migrantmålgrupper i sognet. SAMA har 
erfaring med at undervise i dette fra et andet 
sogn. 
MR tog med glæde imod tilbuddet. Vil finde 
sted i Sognegården.  
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e. Indstilling af kandidat til 
Provstiudvalget (PU) v/ STIG 
f. Drøftelse af antallet af korsangere i 
sognet v/ STIG 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
g. Nyt tidsplan for køkken i ØVK 
 
 

 
Gaute orienterede om, at Thomas og Gaute 
afslutter sæsonen med en andagt. 
e. 
Anders stiller sit kandidatur til rådighed. 
f. 
HALE har udarbejdet notat med historikken 
vedr. korsangeransættelser, bilag vedhæftet. 
MR tilsluttede sig: 

• Deltidsorganist. 20/37, 6 mdr. Vi bruger 
stadig en del vikarer. 

• Korsangere, vi foreslår at 3 sangere à 8 

timer pr. uge, stillingsopslag i august. 

Derved kommer vi op i alt 7.  

Gaute udtrykte tilfredshed med forslaget, og vil 

meget gerne, at vi på sigt går et skridt videre 

med at udvikle den musikalske side i Glostrup. 

MR ønsker også, at organisterne inddrages i 

udviklingen.  

Der var stor ros til vores sangere. 

 

g.  

Tidsplanen for køkkenet. Køkkenfirmaet ønsker 

at udskyde projektet.  

Vil gerne gå i gang med det, der kan laves i 

ugerne 28-30, men kan ikke gøres fuldt færdigt. 

Vi kan enten lave køkkenet delvist færdigt 

(betyder køkkenet ikke vil kunne benyttes 

efterfølgende), eller vi skal finde en ny periode, 

hvor det kan laves helt.  

Jan tager fat i leverandøren for at se, hvilke 

muligheder der er. Evt. med en midlertidig 

bordplade. Der er kirkefrokost den 3. august i 

ØVK. 

MR gav mandat til, at Katrine/Gaute, Hanne, 

Ulla, Stig, Jan og Svend-Erik om at træffe 

beslutning om gennemførelse af projektet. 

 
 

4.  Sager til orientering: 
a. Formand, herunder post i MR-

postkassen. 
 
 
 
 

 
 
 

 a. 

• Indflytningssyn, Kochsvej 11, rapport 
modtaget 020625. 
Provsten var ikke tilfreds med 
standen i præsteboligen. Der var en 
del mangler.  
Anna udfærdiger liste over mangler, 
der vil blive udført hurtigst muligt. 
Tak til Svend-Erik for stor indsats. 
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b. Præster 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
c. Kontaktperson/administrationschef 

 
 

d. FU 
 

 
 

 
e. KKGU 

 
 

• Ny mødedato vedr. møde om 
kirkegårdstakster, 200825, Stig beder 
Mads om at deltage. 

• Ugentlige møder ml. kirkekontor og 
gartnerformænd mhp. daglig drift. 
Stor tak til alle de involverede. 

b. 

• Der er et stort arbejde omkring en 
dåbs-kommission. De er kommet 
med 3 modeller til dåbsritualer. 
Tema-møde i forbindelse med MR-
mødet den 13.8. 16.30-18, og med 
MR-mødet starter 18.30. (spisning 
18-18.30) Vi må afprøve ritualerne 
resten af året. 

• Der er kommet henvendelse fra 
Stiftet om at sende en hilsen til alle 
nyfødtes forældre. Vi må sende, hvis 
en af forældrene er medlem af 
Folkekirken. Materiale stilles til 
rådighed af stiftet. MR tilsluttede sig, 
at kirkekontoret udsender. 

• Anna har været til møde med 
Parkvænget, om at der opstartes 
gudstjeneste en gang om måneden. 

• MR indstiller ”Sjælevarmerne” til 
Helsingør Stifts Initiativpris 2025. 
Prisen uddeles den 4.10.2025 på 
Landemode. Katrine udarbejder 
indstillingen til Stig. 

• Katrine bad om lov til, at 
gudstjenesten den 24.8. laves som en 
forklaringsgudstjeneste (en 
gudstjeneste for begyndere og let 
øvede). MR tilsluttede sig dette.  

• Første møde i gudstjenesteudvalget 
holdes den 12.6. 

 
c. 
Der er ikke yderligere. 
 
d. 
Se referater fra FU-møder 160525 og 
270525. 
Fra mødet den 16.5. – bl.a. talt om sognets 
sammenhængskraft. 
e. 
Arbejdstilsynet var på besøg, og nævnte bl.a. 
stiger til tårnet – de er udskiftet. 
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Mødet slut kl. 21.27 

 
 
 
 
 

f. AU 
 
 
 
 
 
 
 
 
g. PBU 

 
 
 
 

h. Korudvalget 
 

 
i. Kirkens Genbrug 

 
 

j. Menighedsplejen 
 
 
 
 

k. Skoletjenesten 
 
 
 
 
l. Nyt fra valgudvalget 

Adgangen til at kunne stemme orglet er 
under udarbejdelse.  
Vi må ikke gå over hvælvingerne uden hjelm. 
Der er møde den 12.6. 
 
f. 
Korafslutning var en god oplevelse, og koret 
havde en god dag.  
Koncert 4.6. med koret ”You name it” 
Pia Kirkegård der står for kirkefrokoster i 
ØVK, er sygemeldt. 
Gaute, Anna og Tinne holder møde om 
høstfest. 
g. 
Opfølgning fra syn: 
Går i gang med Ejbydalsvej.  
Er i gang på Byparkvej. 
h. 
Korkoncert 280525.  
Anna-Sofie er tilbage. 
Tur til Tivoli den 24.6. 
 

i. Begyndt på lørdagsåbent 
 

j. Opgiver familiehygge om søndagen. 
Der har ikke været deltagere. 

Irene Klitbo og Jørgen Boelskov arbejder på 
fællesspisning for enlige forældre. 
Familieturen 23.8. gennemføres derfor ikke. 
 

k.  
Gaute har haft besøg af 1. klasse på 
Nordvangskolen – tema ”fisk” 
 
l. Møde afholdt.  

• Annonce i Folkebladet 

• Flyers 

• Annoncering under 
gudstjeneste 

• E-Boks hilsen til medlemmer 
af folkekirken. Ulla undersøger 
om vi har tilladelse til det. 
 

l.  Eventuelt 
Aftensang og fadervor. 

 Katrine takkede Svend-Erik/KKGU for 
hurtig eksekvering af spejl i ØVK. 
 
Vi sang ”Et hav, der vugger sig til ro nu”, nr. 
593 i Højskolesangbogen. 


